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شناسایی ۳۴۱ مبتلای جدید کرونا در کشور 
وزارت بهداشت اعلام کرد که در یک شبانه روز ۳۴۱ مبتلای جدید به 

کرونا شناسایی شده و ۱۷ بیمار نیز جان خود را از دست داده اند.
به گزارش ایسنا، بنابراعلام مرکز روابط عمومی  و اطلاع رسانی وزارت بهداشت، 
از روز 5 اردیبهشت تا روز ۶ اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ و بر اساس معیارهای قطعی 
تشــخیصی، ۳۴۱ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی شده که 
۱۸5 نفر از آنها بســتری شدند. با این حســاب مجموع بیماران کووید-۱۹ در 

کشور به هفت میلیون و ۶۰۷ هزار و ۷۴۴ نفر رسید.
متاســفانه در طول ۲۴ ساعت، ۱۷ نفر از بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در کشور 
جان خود را از دســت دادند و بر این اساس مجموع جان باختگان این بیماری، 
به ۱۴۶ هزار و 5۸ نفر رسید.خوشبختانه تا روز ۶ اردیبهشت ماه هفت میلیون 
۳5۷ هزار و ۴۸۹ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند. 
مجموعا نیز در حال حاضر ۶5۲ نفر از بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در بخش های 
مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۶ اردیبهشت ماه 
5۶ میلیون و ۳۳۱ هزار و ۴۹۴ آزمایش تشــخیص کووید-۱۹ در کشور انجام 
شــده و ۶5 میلیون و ۲۱۶ هزار و ۱۹۱ نفر دوز اول، 5۸ میلیون و ۶۱۱ هزار و 
۸۰۳ نفر دوز دوم و ۳۱ میلیون و ۶۹۳ هزار و 5۱5 نفر، دوز سوم و بالاتر واکسن 
کرونا را تزریق کرده اند. مجموع واکســن های تزریق شــده در کشــور به ۱55 
میلیون و 5۲۱ هزار و 5۰۹ دوز رسیده است.در حال حاضر چهار شهرستان در 
وضعیت قرمز، ۳۹ شــهر در وضعیت نارنجی، ۲۳5 شهر در وضعیت زرد و ۱۷۰ 

شهر کشور نیز در وضعیت آبی کرونایی قرار دارند.

سند طرح جامع »مدیریت پسماند« تصویب شد 

معاون خدمات شهری شــهرداری تهران از تصویب سند طرح جامع 
»مدیریت پسماند« در کارگروه مدیریت پسماند استان تهران خبر داد.
به گزارش ایســنا، حسین نظری در تشریح این سند گفت: طرح جامع مدیریت 
پســماند شــهر تهران به عنوان نقشه راه مدیریت پسماند شــهر تهران با الزام 
بکارگیری فناوری های نوین و رعایت الزامات زیســت محیطی در چشــم انداز 

۱۴۲۰ خواهد بود.
معاون خدمات شهری شــهرداری تهران ادامه داد: سیســتم موجود مدیریت 
پسماند شــهر تهران علی رغم بهبود عملکرد نسبی در بخش های تکنولوژیکی 
و توجــه جدی به فرایندهای پــردازش و بازیافت، به منظــور ارتقاء بهره وری 
و بهبود عملکــرد در بلندمدت و رفع نواقص و نارســایی های موجود، نیازمند 
نگاهی جامع نگر در ابعاد مختلف بود که همین امر، ضرورت تدوین این طرح را 
بیش از پیش نمایان ســاخت.وی با ابراز رضایت از تصویب طرح جامع مدیریت 
پســماند در کارگروه ویژه مدیریت پسماند استانداری تهران گفت: از مهم ترین 
دستاوردهای این طرح می توان به افزایش مشارکت شهروندان در کاهش تولید 
پســماند، تفکیک از مبداء، حذف زباله گردی، بازیابی حداکثری منابع، کاهش 
دفن پســماند و کاهش خسارات زیســت محیطی اشاره کرد. بر اساس گزارش 
ســایت شهر، کارگروه مدیریت پسماند استان تهران با حضور پیرهادی، رییس 
کمیسیون خدمات شهری و محیط زیست شورای اسلامی شهر تهران، معاونین 
و مدیران کل استانداری، نظری معاون خدمات شهری شهرداری تهران و شرفی 
مدیرعامل ســازمان مدیریت پسماند شهر تهران تشکیل شد که پس از بحث و 
تبادل نظر کلیه اعضا به تصویب رسید. ضمن اینکه تهران طی بیش از دو دهه 
گذشته، فاقد طرحی منسجم و همه جانبه در حوزه مدیریت پسماند بوده است.

تکذیب صادرات سرم آلوده به عراق
سخنگوی وزارت بهداشــت با تکذیب توزیع و صادرات سرم آلوده در 
ســال های قبل به عراق، گفت: قبل از دولت ســیزدهم و در سال ۹۹، 
وضعیت خطی که ســرم در آن تولید می شــد، از سوی مدیران وقت 
سازمان غذا و دارو نامناسب تشخیص داده شد و خط تولید با توجه به 
مشاهده ذرات ریز غیر بحران زا در محصول در همان زمان تعطیل شد.

به گزارش ایسنا، پدرام پاک آیین گفت: مشکلات خط در حوزه GMP ممکن 
اســت بحرانی یا غیر بحرانی باشــد که در موارد بحرانی و ماژور خط بلافاصله 
تعطیل می شــود و البته موضوع در مورد این خط تولید به رغم این که بحرانی 
نبود، تصمیم به تعطیلی را در پی داشــت.بنابر اعلام وزارت بهداشت، وی افزود: 
سازمان غذا و دارو در سال ۹۹ با توجه به شناسایی موضوع به عنوان یک عامل 
خطرزا بلافاصله کارخانه تولید کننده ســرم را تعطیل کرد که این تعطیلی در 
زمان خود و از سوی تولیدکنندگان انتقاداتی را به دنبال داشت.سخنگوی وزارت 
بهداشت تصریح کرد: کل فرآیند از کشف ذرات بسیار ریز غیر بحرانی تا تعطیلی 
خط تولید به دولت قبل بازمی گردد و در دولت سیزدهم مصداق ندارد و استناد 
به اخبار آرشیوی سالهای گذشته و طرح آن به عنوان خبر جدید، خلاف اخلاق 

حرفه ای است.

آغاز ثبت سفارش کتب درسی از ۹ اردیبهشت 
ثبت سفارش اینترنتی کتب درسی سال تحصیلی ۱۴۰۳-۱۴۰۲ از روز 

شنبه ۹ اردیبهشت آغاز می شود.
به گزارش ایســنا، محمد علوی تبار معاون توســعه منابع و پشتیبانی سازمان 
پژوهش و برنامه ریزی آموزشی با اشاره به تاخیر چند روزه ای که در آغاز برنامه 
ثبت نام کتب درسی اتفاق افتاده بود، از فراهم شدن امکان ثبت سفارش کتب 
درســی دانش آموزان میان پایه از ۹ اردیبهشت خبر داد و گفت: ثبت نام میان 

پایه ها تا ۲۶ خرداد ادامه دارد.
وی افــزود: ثبــت نــام پایه هــای ورودی ) اول، هفتم و دهم(  نیــز از پنجم 
تیرمــاه آغاز می شــود و تا ۱۸ شــهریور ادامه دارد.معاون ســازمان پژوهش و 
برنامه ریزی آموزشــی از افزایش ۳۰ درصدی قیمت کتب درســی خبر داد و 
گفت: ثبت ســفارش و توزیع کتاب های درسی ســال تحصیلی ۱۴۰۲-۱۴۰۳ 
 تمامی دوره هــای تحصیلــی از طریــق ســامانه www.irtextbook.ir یــا 

www.irtextbook.com انجام می شود.

استقرار پردیس سيارسلامت در محلات  
شهردار منطقه۲ گفت: همزمان با هفته ملی سلامت با استقرار پردیس 
سلامت سیار در نقاط پر تردد ،شهروندان از خدمات سلامت محور بهره 

مند می شوند.
به  گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه۲، مهدي صالحي شهردار منطقه ۲ با 
اشــاره به اهمیت جایگاه سلامت به عنوان حقوق اساسي شهروندان  و ضرورت 
تقویت  اگاهی و مهارت آنها در شــیوه های سبک زندگی سالم گفت: درهمین 
راســتا مدیریت شهری منطقه همزمان با هفته ملی سلامت  ، ویژه برنامه هاي 
متنوعی با شعار«ســلامت براي همه با پزشــکي خانواده - حال خوب زندگي«  
پیش بینی و اجرا می کند.وی به استقرار پردیس سیارسلامت در نقاط پرتردد، 
با رویکرد ارائه خدمات آموزشــی و سلامت محور اشــاره کرد و گفت: پردیس 
سیارسلامت ، در قالب یک گروه آموزشی متخصص و هنری در نقاط پیش بینی 
شده مســتقر و علاوه بر ارائه خدمات در حوزه سلامت عمومی همچون ویزیت 
و مشــاوره، با بهره گیری از طرفیت هنر، آموزش های متناسب با  سبک زندگي 

سالم، خود مراقبتي و ...با هدف ارتقای سواد سلامت ارائه می شود.

اخبار کوتاه
معاون ستاد مبارزه با مواد مخدر اعلام کرد

افزایش قیمت موادمخدر با تغییر تولید درافغانستان

این گروه سيم کارت بدون فيلتر دریافت می کنند

مدیرعامل سازمان تاکسيرانی شهر تهران تشریح کرد

جزئيات طرح »شاتل سرویس« در تاکسيرانی
 پرداخت کرایه تاکسی با QR کد

شورای رقابت اعلام کرد

احتمال تغيير کرایه تاکسی های اینترنتی

ایجاد واحد معاینه فنی پرتابل برای اولين بار در کشور

معاون مقابله با عرضه و امور بین الملل ستاد مبارزه 
با مواد مخدر با اشــاره به سهم تولید مواد مخدر در 
کشــور افغانستان توسط کشــورهای آمریکایی و 
نیروهای  اروپایی، گفت: در سالی که آمریکایی ها و 
غربی وارد کشور افغانستان شدند، تولید مواد مخدر 
توسط افغانســتان معادل ۱۸۵ تن مواد استحصال 
شده تریاک از گیاه خشــخاش بود و امروز این رقم 
۶۲۰۰ تن اســت که حداقل ۳۰ برابر دوره ای اســت 
که آمریکایی ها وارد افغانســتان شدند و البته طی 
سال های حضور مســتقیم نیروهای غربی تولید تا 

میزان ۱۰ هزار تن رسید.
به گزارش ایســنا، چند ماه گذشته بود که سردار اسکندر 
مومنی- دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر، با بیان اینکه در 
کنار کشوری زندگی می کنیم که بیش از ۹۰ درصد تولید 
مواد مخدر افیونی و تریاک جهان در این کشور اتفاق افتاده 
اســت، ادامه داد: طی ۲۰ سال گذشته با حمایت مستقیم 
آمریکایی ها و ناتــو تولید مواد مخدر به بیش از 5۰ درصد 
خود رســیده و در دهه اخیر تولید مــواد مخدر صنعتی و 

شیشه به طور روز افزون، افزایش فزاینده داشته است.
پس از آن نیز سردار مسعود زاهدیان- معاون مقابله با عرضه 
و امور بین الملل ستاد مبارزه با مواد مخدر کشور اعلام کرد 
که قاچاق مواد مخدر از خاک کشور ایران به واسطه تولید 
در افغانستان و مصرف آن در کشــورهای اروپایی افزایش 
یافته است و علت آن هم فعال شدن مسیر جنوبی از کشور 
افغانستان است که از این طریق، مواد مخدر از دریای عمان 
به خلیج فارس منتقل و وارد مرزهای خاکی از جمله استان 
هرمزگان می شود.وی افزود: بر اساس گزارش سازمان ملل، 
کشاورزان افغانستان کشت خشخاش و تولید مواد مخدر را 
به عنوان پایه اقتصادی خود می دانند و با توجه به مشکلات 
اقتصادی مردم این کشور و ناتوانی جامعه جهانی در برطرف 
کردن این مشکلات، کشت و تولید مواد مخدر در افغانستان 

بدون وقفه ادامه دارد.
به گفته ســردار زاهدیان، در سال ۲۰۲۲، ۲۲۳ هزار هکتار 
از زمین های کشاورزی افغانستان زیر کشت خشخاش بوده 
است و ۷۶ درصد این کشــت نیز در استان هایی است که 
نزدیک مرزهای کشور ما قرار دارند. در همین راستا- سردار 
مسعود زاهدیان در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به این سوال 

مواد  تولید  که چند درصــد 
مخدر در کشور افغانستان به 
طور ویژه از طریق کشورهای 
آمریکایــی و اروپایی صورت 
سالی  در  می گوید:  می گیرد، 
نیروهای  و  آمریکایی هــا  که 
غربی وارد کشــور افغانستان 
مخدر  مــواد  تولید  شــدند، 
معادل  افغانســتان  توســط 
۱۸5 تن مواد استحصال شده 
بود  از گیاه خشخاش  تریاک 
و امروز این رقــم ۶۲۰۰ تن 
اســت که حداقــل ۳۰ برابر 
دوره ای است که آمریکایی ها 
البته  افغانستان شدند و  وارد 
طی سال های حضور مستقیم 

نیروهای غربی تولید تا میزان ۱۰ هزار تن رســید. زاهدیان 
در بخش دیگری از این گفت وگو در پاســخ به این ســوال 
که آیا تاکنــون از طریق راه های دریایی قاچاق مواد مخدر 

صورت گرفته اســت؟ اظهار 
می کنــد: از طریــق راه های 
دریایی جاسازی در شناورها 
توســط شــناورها  یا حمل 
صورت گرفته است که مواد 
را مســتقیم در شــناور قرار 
داده و حمــل کرده اند و هم 
جاسازی در محمولاتی که به 
می شده  شناور حمل  وسیله 
صورت گرفته اســت. به طور 
بندرعباس  در  اخیــرا  مثال 
کانتینری کشــف شــد که 
مقادیر زیادی شیشــه را در 
چرخ خیاطی جاســاز کرده 
بودند و این محموله توســط 
دوغارون  مــرز  از  کانتینــر 
وارد کشور شــده بود اما براساس کنترل های اطلاعاتی در 
بندرعباس، قبل از خروج از کشور این محموله متوقف شد 
و به وسیله کنترل های نامحسوسی که روی کامیون داشتیم 

تا نقطه خروج از کشــور کنترل و اجزای شبکه شناسایی و 
متلاشی شدند.

البتــه پیش از ایــن نیز، باتوجه به افزایــش تولیدات مواد 
مخدر و رویکرد طالبان نســبت به تولید مواد مخدر، درباره 
ســناریوی ستاد برای مقابله با عرضه و پیشگیری از اعتیاد 
در ایران، او به ایسنا گفته بود: سناریو دائمی ایران مقابله با 
ورود مواد مخدر به کشور و برخورد با باندها و سرشبکه های 
قاچاق مواد مخدر اســت؛ این دستور کاری همیشگی برای 
ایران اســت زیرا اگر امروز در افغانستان جلوی مواد مخدر 
را بگیریم اما دلیل نمی شــود که از پاکستان این مواد وارد 
کشور نشود. هیچ تضمینی وجود ندارد که این مواد از طریق 
دریا یا از طریق هوایی وارد کشــور نشود. بالطبع اولویت ما 
شناسایی و اشراف اطلاعاتی بر مناطق مرزی و کنترل این 

شبکه ها از مبداء تولید و قاچاق است.
وی همچنیــن در بخش دیگری از ایــن گفت وگو با بیان 
اینکه تمام ســعی مان دستگیری اعضای اصلی قاچاقچیان 
مواد مخدر اســت، تصریح می کند: مواردی بودند که علاوه 
بر اینکه دستگیر شدند اموال و دارایی های میلیاردی از آنها 
مصادره شد؛ اما گاهی مواقع این افراد خارج از ایران مستقر 
هستند که در صورت شناسایی، از طریق مراجع بین المللی 
و با همکاری اطلاعاتی ســایر کشورها آنها را تحت تعقیب 

قرار می دهیم. 
معــاون مقابله با عرضــه و امور بین الملل ســتاد مبارزه با 
مواد مخدر با اشــاره به افزایش قیمت مواد مخدر به دلیل 
تغییرات روند تولید مواد مخدر در افغانستان و با بیان اینکه 
به سیســتم درمانی کشور هشــدار داده ایم برای پذیرش 
مصرف کنندگان مواد مخدر آمادگی داشته باشند، تصریح  
می کند: علی رغم اینکه این وضعیت یک تهدید محســوب 
می شود فرصتی است تا بتوانیم افراد معتاد را تحت پوشش 
مراکز درمانی قرار دهیم و دیگر نیازی به مصرف مواد مخدر 
نداشته باشــند و وضعیت شــان با دارو مدیریت شود. این 
موضوع مستلزم عزم جامعه است به گونه ای که خانواده ها به 
این افراد کمک کرده و آنها را به سمت مراکز درمانی هدایت 
کنند و ما نیز ظرفیتی ایجاد کرده باشیم که افراد را پذیرش 
و مصــرف مواد مخدر کاهش پیدا کنــد. این موضوع مانع 
از ارتباط مصرف کننده با مواد فروشــان شده و درآمدهای 

قاچاقچیان را از بین می برد.

دیجیاتو نوشــت: »عزت الله ضرغامی« در حاشــیه 
جلسه هیئت دولت خبر از تصویب شدن سیم کارت 
بدون فیلتر برای گردشــگران خارجی در روزهای 

آینده داد.
او همچنین اعلام کرد به جز گردشــگران، این ســیم کارت 
برای شــرکت های ارائه دهنده خدمات مسافری نیز باید در 
دسترس قرار بگیرد. او دراین باره گفت: »ما کماکان معتقد 

هستیم که باید سیم کارت مناسب به گردشگران برای رفع 
نیازشان داده شود.«

او اعــلام کرد پیشــنهاد ســیم کارت بدون فیلتــر برای 
گردشگران و شرکت های گردشگری در کمیته های مختلف 
بررسی شده و به گفته ضرغامی، »تا حدی مورد تصویب« 
قرار گرفته است. او معتقد است تا چند روز آینده این امکان 

فراهم خواهد شد.
ضرغامی همچنین اعلام کرد: »ما می توانیم پیام رسان های 

داخلی را برای استفاده ایرانی های ساکن کشورهای دیگر با 
آشنایان خود در ایران مناسب کنیم.«

در ماه های گذشــته بحث ارائه اینترنت با سطح دسترسی 
متفاوت )که به اینترنت طبقاتی شــهرت یافته اســت( به 
گردشگران خارجی با انتقادهای جدی از سوی عموم جامعه 

روبه رو شده بود.
پیش تر وزیــر ارتباطات گفته بود این موضوع صرفاً در حد 
پیشنهاد بوده و تصمیم جدید درباره آن گرفته نشده است. 

وزیر ارتباطات اعلام کرده بود: »برای گردشــگران خارجی 
که مدت کوتاهی به ایران ســفر می کنند و دایره ارتباطات 
آن ها با هموطنان خودشــان در سکوهایی است که مطابق 
مقررات داخلی ما، آن سکوها دچار محدودیت هایی هستند، 
درخواســت هایی مطرح شــده است که ســیم کارت های 
گردشگریِ زمان دار که تفاوت آن دسترسی به چند سکوی 
خاص اســت، اختصاص داده و پس از خروج گردشگر، آن 

سیم کارت منقضی شود.«

مدیرعامل ســازمان تاکسیرانی شهر تهران از 
اجرای طرحی موسوم به »شاتل سرویس« در 

شبکه تاکسیرانی تهران خبر داد.
مهــدی وحدت کار در گفت وگو با ایســنا، با 
اعلام خبر اجرای طرحی تحت عنوان » شاتل 
ســرویس« آنهم برای نخستین بار در ناوگان 
تاکسیرانی تهران، گفت: پروژه شاتل سرویس 
خدمت جدیدی در شــهر تهران اســت که با 
بهره گیــری از فناوری اطلاعات و ارتباطات و 
استفاده از ظرفیت ۶۳۰ ون، با هدف افزایش 
راندمان ناوگان تاکســیرانی و کیفیت سفر و 
همچنین کاهش ازدحام مســافر در ســطح 

معابر شــهری انجام می شــود. وی در مورد 
جزئیات »شاتل ســرویس« با تاکید بر اینکه 
این سرویس باعث ایجاد اعتماد در شهروندان 
می شــود، افزود: این ســرویس به مسئله در 
دســترس بودن ناوگان در ســاعات مختلف 
به خصوص پیک و رفــع نگرانی در خصوص 
کار  هزینه های ســفر، کمک می کند.وحدت 
با بیان اینکه »شــاتل ســرویس« با استفاده 
از بســتر فناوری های نوین، بــه برنامه ریزی 
و توزیع زمان و مکان ســفرهای شــهروندان 
تهرانی موجب کاهش سفرهای تک سرنشین 
و کاهش ترافیک شــهری و صرفه جویی در 

مصرف سوخت می شــود، تصریح کرد: قطعا 
کاهش ترافیک بر کاهش آلایندگی هوا نقش 

موثری دارد.
مدیرعامل ســازمان تاکســیرانی شهر تهران 
در مورد نحوه کار » شــاتل سرویس« افزود: 
در شاتل ســرویس با اســتفاده از اپلیکیشن 
موبایل و بستر وب امکان خرید بلیت آنلاین و 
اعتباری در مسیرهای مختلف تعریف شده و 
پرداخت از طریق درگاه اینترنتی یا کیف پول 
شــهروندی امکان پذیر خواهد بود.وی با بیان 
اینکه مســیرها بر مبنای درخواست های سفر 
شــهروندان تعریف و اصلاح می شــود، گفت: 

مســافر پس از خرید بلیت به ایستگاه تعریف 
شده مراجعه کرده و با ارائه QR کد به راننده، 
سفر را آغاز می کند و راننده نیز با اسکن بلیت 
و زدن پایان ســفر در اپلیکیشن موبایل مبالغ 
را دریافــت می کند.وحدت کار در مورد زمان 

اجرای این طرح بــا تاکید بر اینکه به محض 
تحویل ۶۳۰ ون این طرح اجرایی می شــود، 
اظهار کرد: در هر دو آپ مســافر و راننده که 
بر مبنای موقعیت مکانی می باشد امکان رویت 

موقعیت خودرو وجود خواهد داشت.

ســخنگوی شــورای رقابت توضیحاتی را درمورد بررسی 
تعرفه های تاکســی های اینترنتی در کارگروهی در شورای 
رقابت ارائه کرد و گفت: شورای رقابت نرخ گذاری نمی کند، 
بلکه فقط دســتورالعمل تهیه می کند که مبنای محاسبه 
قیمت گذاری باشــد و باید به ســازمان حمایت و نهادهای 
دیگری که تعرفه تاکسی ها را مشخص می کنند، ابلاغ کند.

اسماعیل شــجاعی در گفت وگو با ایسنا، با تاکید بر اینکه 
شــورای رقابت هنوز بــه صورت جــدی وارد بحث تعرفه 

تاکســی های اینترنتی نشده اســت، اظهار کرد: کارگروه 
درحال مطالعه این موضوع است. تا کنون شورای رقابت نه 
شکایتی از مردم بابت نرخ کرایه ها دریافت کرده است و نه 

از راننده ها بابت کمیسیون ها.
وی ادامه داد: ممکن اســت تاکسی های اینترنتی به دلیل 

شــرایط تورمی کرایه های خود را تغییر داده باشــند. اما تا 
کنون درمورد این شکایتی دریافت نشده است. برای بررسی 
این مورد باید منتظر نتیجه بررسی کارگروه بود. اگر مردم 
یا راننده ها شــکایتی دارند، می توانند به مراجعه به سایت 

شورای رقابت شکایت خود را ثبت کنند.

سخنگوی شورای رقابت با بیان اینکه ممکن است بررسی 
کارگروه درمــورد تعرفه تاکســی های اینترنتــی زمان بر 
باشد، گفت: البته اگر شــکایتی دریافت شود ممکن است 
درمورد آن ســریع تر اقدام شود. به طور کلی شورای رقابت 
نرخ گذاری نمی کند، بلکه فقط دســتورالعمل تهیه می کند 
که مبنای محاســبه قیمت گذاری باشــد و باید به سازمان 
حمایت و نهادهای دیگری که تعرفه تاکسی ها را مشخص 

می کنند، ابلاغ کند.

مدیرعامل ستاد مرکزی معاینه فنی خودروهای تهران از 
ایجاد واحد معاینه فنی پرتابل برای اولین بار در کشــور 

خبر داد.
به گزارش ایسنا، شادی مالکی درخصوص برنامه های سال ۱۴۰۲ 
ســتاد معاینه فنی تصریح کرد: در سال جاری ۸ خط به خطوط 
سیار در تهران اضافه خواهیم کرد که جزو پروژه های شنبه های 
امید و افتخار است و تا سه ماه آینده آماده بهره برداری می شود. 

همچنین شــعبه دوم تعمیرگاه ویژه بانــوان در برنامه قرار دارد. 
در حال حاضر مراکز ثابت و خطوط ســیار داریم که مراکز سیار 
در محلات به جهت تســریع ارائه خدمات راه اندازی شــده اند، 
اما در کنار این اقدامات به دنبال ایجاد واحد پرتابل هســتیم که 

این واحد قابلیت جابجایی داشــته باشد و این کار برای اولین بار 
در کشــور انجام می شود. مالکی ادامه داد: با توجه به اینکه یکی 
از مشــکلات در مراکز صف های طولانی بود و شکایات بسیاری 
در این خصوص داشــتیم، یکی از مهمترین اقدامات ما با تاکید 

شهردار تهران بحث تغییر نحوه پذیرش از حضوری به اینترنتی 
بود که باید زیرساخت های آن آماده می شد. بر همین اساس در 
چند مرکز به صورت گام به گام این کار را شروع کردیم.به گفته 
وی، امروز در ۱۰ مرکز  نوبت دهی به صورت اینترنتی و از طریق 

ســامانه تهران من انجام می شود به طوری که مراجعه کنندگان 
ظرف نیم ســاعت در صورتی که خودرویشان نقص فنی نداشته 

باشد و بدون معطلی می توانند گواهی معاینه فنی را اخذ کنند.
بنا براعلام ســایت شــهر، وی در پایان با بیان اینکه در ســال 
گذشته یک تعمیرگاه ویژه بانوان در یکی از مراکز راه اندازی شد، 
خاطرنشان کرد: با توجه به پایش انجام شده در مرکز آبشناسان 

مشخص شد که ۳۰ درصد مراجعین بانوان هستند.

معاون فنی مرکز مدیریــت بیماری های واگیر 
وزارت بهداشت از کاهش روند ابتلا به کرونا در 
کشور خبر داد و گفت: البته کاهش موارد ابتلا 
به کرونا به این معنی نیست که کرونا تمام شده 
است، بلکه با علمی که اکنون داریم باید همچنان 

مراقب باشیم.
دکتر بابک عشرتی در گفت وگو با ایسنا، درباره آخرین 
وضعیت و روند کرونا در کشــور، گفت: در حال حاضر 
موارد ابتلای روزانه به بیماری نسبت به اوایل فروردین 
ماه کاهش پیدا کرده و خوشبختانه درصد مثبت شدن 
تســت هایی که از بیماران علامت دار گرفته می شود، 
کاهش یافته که این موضوع نشــان می دهد بسیاری 
از مواردی که قبلا با ایــن علائم، کرونا بودند، اکنون 
مربوط به ســایر ویروس های ســرماخوردگی است و 

موارد کرونا کمتر شده است. 
در حال حاضــر عمدتا ویروس هایــی را غیر از کرونا 
می بینیم که علائم بیماری های حاد تنفســی را ایجاد 
می کنند مانند ســرماخوردگی که موضوعی است که 
پیش از کرونا هم وجود داشــته اســت و البته قدرت 
ســرایت خیلی بالایی ندارند و سرایت شــان کمتر از 

کروناست.
وی افزود: اگر این روند کاهشــی بــه همین صورت 
ادامه یابد، به دنبال آن هم بســتری آی ســی یو و هم 

تعداد مرگ ومیر ناشــی از کرونا کاهش پیدا می کند. 
البتــه باید توجه کرد که کاهــش موارد ابتلا به کرونا 
به این معنی نیســت که کرونا تمام شده است؛ بلکه 
بــا علمی که اکنون داریم باید همچنــان مراقب بوده 
و خود مراقبتی را داشــته باشیم؛ چراکه ممکن است 
جهش های جدیدی از ویروس ایجاد شــود و شرایطی 

ایجاد شود که موج های شدیدی داشته باشیم.
عشــرتی با تاکید بر اینکه فعلا روند کرونا در کشــور 
کاهشی اســت، گفت: در عین حال آمارهای جهانی 

کرونا نیز رو به کاهش است.
وی درباره زمان پایان کرونا یا به ثبات رســیدن آن، 
گفــت: اینکــه روزی بگوییم کرونا به پایان رســید، 
مستلزم این است که واکســنی تولید شود که بتواند 
ایمنی دائمی ایجاد کند یا جهشــی در ویروس ایجاد 
شــود که ابتلا به آن منجر به ایمنی دائمی شــود. به 
عنوان مثال در آبله و سرخک واکسن تولید شد و بعد 
از تزریق واکسن ایمنی دائمی برای فرد ایجاد می شود. 
در عین حال اینکه کرونا به ثبات برسد و اصطلاحا به 
حالت آندمیک برسد، در صورتی است که روند بیماری 
در حد ثابتی بماند و در این شرایط می گوییم که کرونا 
بومی کشور یا جهان شده است و مانند سرماخوردگی، 
 آنفلوآنزا و ... خواهد شد که به نظر می رسد این اتفاق 

برای کرونا محتمل تر است.

رئیس اداره ســیل و مخاطرات هواشناســی 
سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران 
از اعطای مهلت دو ماهه برای برچیدن پارکینگ 
احداث شــده پارک ارم بر روی سیل برگردان 

غرب تهران خبر داد.
به گزارش ایســنا، مرتضی دلفان آذری با بیان اینکه 
گلوگاه های ســیلابی یا نقاط و بازه های دارای کمبود 
ظرفیت عبور دهی جریان ســیلابی یکی از مشکلات 
اصلی و خطرزای شــبکه های جمــع آوری و هدایت 
آب های سطحی شهر تهران اســت، گفت: در هنگام 
بارش های شــدید بیرون زدگی آب و خسارات جانی 
و مالــی در ایــن نقاط و همچنین تاثیــر آن بر نقاط 
بالادست و پایین دست محتمل است و از این رو لازم 

است که ایمن سازی آنها انجام شود.
وی با اشــاره به کانال سیل برگردن واقع در محدوده 
صادقیــه اظهارکرد:  ایــن کانال که به کانال ســیل 
برگردان غرب تهران و میان رود نیز مشــهور اســت، 
یکی از کانال های مهم و اصلی شــهر تهران است که 
روان آب حاصل از حوضه های آبریز درون و برونشهری 
رودخانه های مهم شهر تهران از جمله درکه، فرحزاد، 
باکری)وســک(، تپه نیزار و شاهین-شــقایق را جمع 
آوری و به ادامــه رودخانه کن در جنوب غرب تهران 

تخلیه می کند.

دلفــان آذری با بیــان اینکه در  طــول این کانال ۹ 
کیلومتــری کمبود ظرفیت و نقــاط گلوگاهی وجود 
دارد، گفت:  برخی از این نقاط شناســایی و رفع شده 
و تعــدادی دیگر از آن ها هم مطابــق مطالعات انجام 
شده پیرامون عملیاتی کردن طرح جامع جمع آوری 
و هدایت آب های ســطحی شهر تهران باید رفع شود. 
بر این اســاس یکی از این نقاط گلوگاهی و خطرزا ، 
پارکینگ احداث شــده روی کانال در محدوده پارک 
ارم اســت که علاوه بر کاهش ظرفیت کانال، احتمال 
سیلابی شــدن و خســارات جانی و مالی برای خط 
متروی تهران-کرج، بزرگراه شهید فهمیده و مجموعه 

ارم سبز را در پی خواهد داشت.
رئیس اداره ســیل و مخاطرات هواشناســی سازمان 
پیشــگیری و مدیریــت بحران شــهر تهــران ادامه 
 داد: بــا بازدیدهای انجام شــده توســط کارشناســا

ن معاونــت پیشــگیری و کاهــش خطر ســازمان 
پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران و پیگیری های 
مستمر مدیر اداره مدیریت بحران و پدافند غیر عامل 
منطقه 5، جلســه فنی با حضور نمایندگان مسئول و 
 ذی ربط برگزار شــد و مقرر شــد ظرف مدت دو ماه

 عملیات تخریب و برچیده شــدن پارکینگ احداثی 
در مجموعــه پارک ارم تا قبل از شــروع فصل بارش 

انجام شود.

اولتيماتوم مدیریت بحران به پارک ارمکاهش ابتلا به کرونا در کشور

ســناریو دائمی ایران مقابله با ورود مواد مخدر به 
کشور و برخورد با باندها و سرشبکه های قاچاق مواد 
مخدر است؛ این دستور کاری همیشگی برای ایران 
است زیرا اگر امروز در افغانستان جلوی مواد مخدر 
را بگیریم اما دلیل نمی شــود که از پاکستان این 
مواد وارد کشور نشود. هیچ تضمینی وجود ندارد 
که این مــواد از طریق دریا یا از طریق هوایی وارد 
کشور نشود. بالطبع اولویت ما شناسایی و اشراف 
اطلاعاتی بر مناطق مرزی و کنترل این شبکه ها از 

مبداء تولید و قاچاق است


